



中国船级社
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY
工厂认可证书

证书编号/Certificate No.
QD20PWA00057

CERTIFICATE OF WORKS APPROVAL

兹证明本证书所述制造厂具备按照下列标准的要求生产本证书所列产品的能力和条件。

This is to certify that the manufacturer stated in the certificate meets the requirements of the standards listed below and is available with the ability and conditions to produce the products described in the certificate.

制造厂/Manufacturer

伊莱特能源装备股份有限公司
Iraeta Energy Equipment Co., Ltd.

地址/Address

山东省济南市章丘区官庄街道办事处济王路9001号
No.9001 Jiawang Road, Guanzhuang Sub-district, Zhangqiu District, Jinan City, Shandong Province

产品名称/Product

环形锻钢件
Ring Type Steel Forging
锻钢件
Steel Forgings

认可标准/Approval Standard

1. 中国船级社《材料与焊接规范》(2018)及其修改通报第1篇第5章
Chapter 5, Part One of China Classification Society Rules for Materials and Welding 2018 and its Amendments
2. 中国船级社《船舶与海上设施起重设备规范》(2007)及其修改通报第6章
Chapter 6 of China Classification Society Rules for Lifting Appliances of Ships and Offshore Installations 2007 and its Amendments.

用于/Intended for

机械结构(包括起重设备用回转支承)/Machinery (Including Slewing Ring Used for Lifting Appliances)

证书有效期至/This Certificate is valid until 2025年03月17日 / Mar. 17, 2025

发证机构 中国船级社青岛分社
Issued by CCS Qingdao Branch

签发日期 2021年03月18日
Date Mar. 18, 2021

本证书根据中国船级社规范和相关规定签发。所有证书页为一个整体，必须同时使用。纸质证书每页均须由本社盖章方为有效。电子证书含数字签名方为有效。本证书复印件无效。任何单位和个人均不应篡改或节选本证书的部分内容。有关方对所持证书的真实性有疑问时，可向本社检验机构咨询。
This Certificate is issued pursuant to the Rules of the Society and related regulation. All pages of the certificate are taken as a whole and are used simultaneously. No paper certificate page is valid without bearing the stamp of the Society, no electronic certificates is valid without the digital signature, and no copied form of the certificate is regarded as valid. Any part of the certificate is not to be extracted or abridged by any unit or individual in any form. Related parties who are doubted about the authenticity of the certificate may inquire of the Society or its offices.

Form No: W01.

联系方式/Contact Us, 见本社官方网站/See official web site of the Society (<http://www.ccs.org.cn>)



UTN:P021-05082759